

## Curriculum Vitae (CV)

### • **Personal Information:**

- Name: Mohammad Ali
- E-mail: mohammad.1rbs@gmail.com
- Mobile: 990237167 (963)+
- Languages: Arabic: Mother tongue , English: Good  
German: Excellent communication



### • **Education and Academic Background:**

- 2009 Ph.D. in Sports Medicine( Physiology and Rehabilitation) from the Technical University of Munich (TUM) – Faculty of Medicine ,Germany
- 2008 Additional designation of sports medicine from the Technical University of Munich (TUM) – Faculty of Medicine ,Germany
- 2001 Bachelor’s degree in human medicine, Tishreen University-Faculty of Medicine, Syria

### • **Academic degrees and administrative tasks:**

- Since 2019 a lecturer in Physiology at the Faculty of Medicine and the Faculty of Dentistry at Andalus University for Medical Sciences (AU), Syria
- Since 2019, a lecturer in physiology at the Faculty of Human Medicine - Tartous University, Syria
- 2015-2017 Head of the Sports Planning and Management Department at the Faculty of Physical Education - Tishreen University, Syria
- Since 2012, a lecturer at the Faculty of Physical Education - Tishreen University, Syria

### • **Publications and Scientific Work:**

- The effect of a proposed rehabilitation program to develop strength in the working muscles on the ankle joint after exposure to external sprain among athletes practicing athletics R Doya, M Ali, M Alradwan, Tishreen University Journal-Medical Sciences Series 41(2) 2019
- The effect of folk dance in the style of sports performances on some factors of creative kinetic abilities of the students of the second cycl, Q Ibrahim, M Ali, S Tawashi, Tishreen University Journal-Medical Sciences Series 40(6) 2018
- Administrative difficulties encountered in swimming\_W Mowad, M Ali, I Mnaa Tishreen University Journal-Medical Sciences Series 39 (4) 2018
- In addition to Publishing many scientific articles in numerous , refereed journals

### • **Vision:**

Since I am a lecturer in Physiology. Physiology is one of the important basic medical sciences, which includes the study of the functions of organ systems and cells in the human body and their relationship with each other. Physiology is about understanding how the body maintains a stable state and adapts to external conditions. Physiology also helps to understand how to make the body work more efficiently, for example in sports medicine, physiology helps to understand how to recover faster.

## سيرة ذاتية ( CV )



### ● المعلومات الشخصية:

- الاسم : محمد علي
- البريد الإلكتروني: mohammad.1rbs@gmail.com
- الهاتف المحمول: +963 (963) 990237167
- اللغات: العربية اللغة الأم, الألمانية ممتازة, الانكليزية: جيدة

### ● المؤهلات والشهادات العلمية:

- 2009 دكتوراه في الطب الرياضي (الفيزيولوجيا وإعادة التأهيل) من كلية الطب البشري – جامعة ميونخ التقنية , ألمانيا
- 2008 اللقب الإضافي في الطب الرياضي من كلية الطب البشري – جامعة ميونخ التقنية , ألمانيا
- 2001 إجازة في الطب البشري من كلية الطب البشري – جامعة تشرين , سوريا

### ● الدرجات العلمية والمهام الادارية :

- منذ العام 2019 محاضر في مادة الفيزيولوجيا في كلية الطب البشري وكلية طب الأسنان في جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية , سوريا
- منذ العام 2019 محاضر في كلية الطب البشري \_ جامعة طرطوس , سوريا
- 2015 \_ 2017 رئيس قسم التخطيط والادارة الرياضية في كلية التربية الرياضية – جامعة تشرين, سوريا
- منذ العام 2012 محاضر في كلية التربية الرياضية - جامعة تشرين, سوريا

### ● النشر والأعمال العلمية:

- أثر برنامج تأهيلي مقترح لتنمية القوة في العضلات العاملة على مفصل الكاحل بعد التعرض للالتواء الخارجي لدى الرياضيين الممارسين لألعاب القوى ضوياً, محمد, الرضوان, مي 2019 (2) 41 Tishreen University Journal-Medical Sciences Series
- تأثير الرقص الشعبي بأسلوب العروض الرياضية على بعض عوامل القدرات الابداعية الحركية لتلاميذ الحلقة الثانية - ابراهيم, قاسم, محمد, الطواشي, سلام 2018 (6) 40 Tishreen University Journal-Medical Sciences Series
- إصابات الطرف السفلي وأسبابها لدى لاعبي كرة القدم في أندية مدينة اللاذقية ناظم, محمد, محمود, النديم Tishreen University Journal- Medical Sciences Series 37 (3) 2017
- الرضا الوظيفي للعاملين في مجال الإدارة الرياضية في اللجنة التنفيذية لفرعي اللاذقية وطرطوس 2018/2017 معوض, محمد, جراد, يامن Tishreen University Journal-Medical Sciences Series 40 (2) 2018
- الصعوبات الإدارية التي تواجه السباحة وائل , محمد, مناع, ايمن 2018 (4) 39 Tishreen University Journal-Medical Sciences Series
- بالإضافة إلى العديد من الأعمال العلمية المنشورة في المجلات العالمية والمحلية

### ● الرؤية:

بما أنني محاضر في مادة الفيزيولوجيا (علم وظائف الأعضاء) , يعتبر علم وظائف الأعضاء أحد العلوم الطبية الأساسية الهامة، حيث يتضمن دراسة وظائف الأجهزة العضوية والخلايا في جسم الإنسان وعلاقتها مع بعضها. يدور علم وظائف الاعضاء حول فهم كيف يحافظ الجسم على حالة مستقرة والتكيف مع الظروف الخارجية. يساعد علم وظائف الأعضاء أيضاً على فهم كيفية جعل الجسم يعمل بكفاءة أكبر مثلاً في الطب الرياضي يساعد علم وظائف الأعضاء على فهم كيفية التعافي بشكل أسرع.

